
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 12. april 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 391
Ministeren bedes opgøre antallet af henvendelser til de eksisterende opholds-
steder under ”R.E.D. Safehouse” fordelt på årene 2010-2017. Antallet af hen-
vendelser bedes for hvert enkelt år fordelt på forskellige typer af henvendel-
ser, herunder hvor mange henvendelser der specifikt drejer sig om mulighe-
den for plads på et opholdssted under ”R.E.D. Safehouse”. Desuden ønskes
for en hvert enkelt år oplysninger om antal indskrivninger på baggrund af hen-
vendelser og antallet af afvisninger grund af manglende plads.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Astrid
Krag (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
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